
Dlaczego Bóg stał się jednym z nas?
- życzenia abp. Aldo Cavalliego

Świętujemy Boże Narodzenie naszego Pana Jezusa Chrystusa. Ewangelia, która ukazuje 
nam Jezusa jako Zbawiciela, Odkupiciela, Żyjącego, w głęboki sposób ukazuje nam 
również znaczenie narodzin Jezusa.

Z Ewangelii według św. Łukasza: «Oto zwiastuję wam radość wielką, która będzie dziś 
udziałem całego narodu. W mieście Dawida narodził się Zbawiciel, którym jest Mesjasz 
Pan».

Nasza wiara znajduje swoje podsumowanie w tym zdaniu: Bóg stał się jednym z nas, 
w Jezusie z Nazaretu, Chrystusie, Panu, Zbawicielu. Nasza wiara opiera się na jednym 
wydarzeniu: Wcieleniu. Nasza wiara opiera się na jednej Osobie z Trójcy Przenajświętszej: 
Jezusie z Nazaretu, Synu Bożym. Pytanie, które zadajemy sobie wobec tej głębokiej prawdy 
naszej wiary, brzmi: dlaczego Bóg stał się jednym z nas?

Powód tego zjawiska znajdujemy w pieśni zapisanej w Ewangelii wg św. Łukasza: 
„Chwała Bogu na wysokościach, a na ziemi pokój ludziom Jego upodobania”. Pokój na 
ziemi mężczyznom i kobietom, którzy cieszą się Jego miłością i dobrocią. Dlatego Bóg stał 
się taki jak my. Bóg stał się podobny do nas, ponieważ nas kocha, ponieważ mnie kocha, 
ponieważ ciebie kocha: kocha mnie takiego, jakim jestem, kocha ciebie takiego, jakim 
jesteś, ponieważ w Jezusie jesteśmy Jego dziećmi.

Oto prawdziwe życzenia Bożego Narodzenia Jezusa: pokój wam, pokój waszej rodzinie, 
pokój waszej wspólnocie, pokój…, ponieważ Bóg was kocha, ponieważ Bóg kocha nas. 
Radosnych Świąt Bożego Narodzenia w pokoju Pana Jezusa Chrystusa!
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